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((Defensa  una gran Coalició  i
no exclouri ninaú del clovern))
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L’alcaldable del PP fa una valoració moltpositiva  de quatre anys al govern. És  partidari
de fer un gran pacte i es mostra conven@  de poder arribar a treure dos o tres regidors

R. CARMONA
0 Quin és l’objectiu del PP,
en aquestes eleccions?

--«Es  evident que tenim
uns índexs d’opinió pública
que no és tan bona com
desitjaríem, pero he de dir
que cree  que el president
del govern ha fet el que
havia de fer i la prova  la
tindrem amb la guerra re-
solta  i quan el temps ens
doni  la raó. Espero que a
l’Ajuntament,  els votants
tinguin molta cura deveure
quins equips es presenten
i quines  persones i quins
són els fets que hem tirat
endavant. Cree  que no hi
haurà tibantors, com va
passar el 1999,‘que van es-
tar marcades  per l’enfron-
tament. S’ha de tenir en
compte  que de quatre can-
didats, tres formem part
del govern. Ningú es pot
atribuir ni els encerts  ni
les errades.»

-Quin  objectiu us heu
marcat?

-«El 1999 partíem de
zero. Ara hem de veme
quina valoració es fa del
que hem fet en quatre anys.
Creiem que el nostre sostre
pot ser en els 500-600 vots
que traguem ales eleccions
.generals,  que podria repre-
sentar treure de dos a tres
regidors.»

-En què fonamentareu
la campanya?

-«Vam  elaborar un
programa de govern el
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1999 que no era només per
quatre anys, sinó que con-
tinuara sent el mateix fins
que no s’aconsegueixin tots
els objectius.»

-Quina valoració fa
d’aquests quatre anys al
govern?

-«Estic  molt content
d’haver pogut demostrar
que sóc una persona que
em mou la responsabilitat
d’haver estat escollit pel
poble. Cree  que he estat

a l’altura de les circums-
tàncies  quan s’ha necessi-
tat. Estic molt satisfet del
que s’ha fet, pero  es podria
haver  fet molt més, com
tirar endavant una revisió
del pla general amb un am-
pli consens,  que no s’ha
aprovat per manca de vo-
luntat política. No hi ha
cap municipi  turístic  com
nosaltres que tingui des de
fa 20 anys el pla general
en un calaix.»

-Es pot repetir un pacte
tan ampli?

-«Jo he estat molts anys
a l’estranger i el que em
sorprèn és que a Espanya
l’oposició queda tan mar-
ginada que és difícil que
treballi per al poble. Jo se-
ria partidari d’una gran
coalició  i no exclouria de
la participació  del govern
cap dels  membres escollits
pel poble, tret que se n’ex-
cloguin.»


